
 

 

Številka:  13. 

Datum: 3. 10. 2021 

 

Z A P I S N I K 

 

13.  seje Krajevne skupnosti Osek - Vitovlje, ki je bila dne 24. 9. 2021 v Domu krajanov 
Osek - Vitovlje, s pričetkom ob  20.00 uri.  
 
"Sejo je skladno s 13. členom Odloka o krajevnih skupnostih v Mestni občini Nova Gorica 
vodil/-a  DOMINIK LIČEN , zadnji izvoljeni predsednik ". 
 
Zapisnik je vodil/-a HELENA WINKLER.   
 
Prisotni:  Aneja Ličen, Dominik Ličen, Aleš Košuta, Anton Peršič, Helena Winkler, Franc 
Živec, Tanja Rijavec. 
Odsotni: / 
 

Prisotna sta bila tudi predsednik KTD Vitovlje Marko Kompara in podpredsednik Anej 
Peršič. 

Seja je potekala v skladu s priporočili NIJZ.  

 

Dnevni red: 

1. poraba sredstev iz participativnega proračuna 

i. asfaltacija prireditvenega prostora v Vitovljah 

ii. opravljena dela na vojaškem pokopališču v Oseku na Polanah 

iii. ograja in klopi pri Vitovski cerkvi 

2. pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje 

3. Izdelava podpornega zidu in razširitev ceste pri hišni številki Vitovlje 72 A ter 

popravilo kontejnerskega mesta (soglasje 5602/3 k.o. Vitovlje) 

4. nedovoljena uporaba parcele – Badalič Milan Osek 27 a 

5. razna vzdrževalna dela na pokopališčih v Oseku in Vitovljah 



6. izdelava Spomenika v spomin ruskim vojnim ujetnikom, ki so gradili objekte za 

potrebe bolnice v Oseku 

7. izdelava podpornega zidu na severni strani parcela Doma krajanov (izvajalec 

Kobal) 

8. pobude, prošnje, pritožbe in pohvale  

9. drugo 

 

 

Ad 1) 

Anej P. je vodil zadevo glede asfaltacije na občini. Anej je povedal, da bo potrebno 

ovrednotiti prireditveni prostor v Vitovljah. Potem ga dobi K.S v trajno uporabo. Anej 

opozori, da se prireditveni prostor naziva tudi kot športno igrišče Vitovlje.  

Anej pove, da je moral dobiti tri ponudbe, po istem popisu. Iz podjetje Prima asfalt so 

prišli tudi pogledati in oceniti teren, zato je ponudba najbolj realna. Drugi dve podjetji, ki 

sta poslali ponudbo glede na popis, sta Asfalti plus in Komus. 

Sprejmemo izvajalca Prima asfalt za izvedbo asfaltiranja športnega igrišča v Vitovljah. 

Znesek izvedbe po ponudbi je 16.001,52 eur.  

Dominik L. predlaga vgradnjo rešetke, kot ločnice med asfaltom in neasfaltiranim delom, 

da asfalt nebi pokal. Opozori še, da morajo biti računi izdani do 1. novembra 2021. 

Marko K. je zadolžen za ograjo na Vitovljah. Pove, da znaša tekoči meter pobarvane 

ograje 86 eur.  Težava je pri izvajalcih, saj niso pripravljeni na izvedbo temelja za ograjo, 

saj je za samo izdelavo zalo  neugodna lokacija (ovira jih največ dostop z gradbeno 

mehanizacijo). Matko K. pove, da je KTD Vitovlje sklenilo, da temelj naredijo sami, 

udarniško. Kamen - smerokaz gre takoj v izvedbo.  

Marko opozori, da je potrebno rešiti oziroma odkupiti vhod v športno igrišče Vitovlje, ki je 

še vedno v privat lasti vendar do sedaj ni nobeden za to vedel namreč vhod se uporablja 

že od samega začetka ureditve prireditvenega prostora na tem mestu je tudi postavljeno 

kontejnersko mesto.   

Potrebno je pripravi pogodbo o upravljanju prireditvenega prostora v Vitovljah iz Mestne 

občine na krajevno skupnost Osek-Vitovlje. Vključiti je potrebno tudi otroško in športno 

igrišče.  

 

 

 

 

 



Ad 2) 

Pregledali smo zapisnik prejšnje seje.  

Zapisnik soglasno potrjen.  

 

Ad 3) 

Dominik L. pove, da so »Žerovčevi« (Badalič Nataša in Izidor) dali prošnjo za ureditev 

kontejnerskega mesta,  in leži na meji med parcelo Badalič Toneta in Badalič Izidorja 

(Vitovlje 72 A) (parcela 5602/5). To kontejnersko mesto je potrebno obnoviti, saj je v slabem 

stanju. Pripravljeni so odtopiti del parcele v zameno za ureditev oz. postavitev kamnite 

zložbe vzdolž parcele 2065/6 k. o. Vitovlje z namenom vspostavitve varne poti v šolo ter 

preprečitve usipanja terena iz njihove parcela na občinsko cesto. 

Ad 4) 

Dominik L. pove za problem nedovoljene uporabe parcele s stani Badalič Milana, Osek 27. 

Milan Badalič dostopa do svoje hiše  po parceli št . 1708/4 k. o. Osek ki je v lasti MONG . 

O nedovoljeni uporabi je bil že večkrat ustno obveščen. Pošljemo mu dopis, da s 1. 12. 

2021 preneha z uporabo parcele, ter naj dostopa preko svojega vhoda ker imamo na tej 

parceli št. 1708/4 namen urediti kontejnersko mesto. K.S  in MONG je g Badalič Milanu 

ponudila tudi drugo možnost vendar se ni bil pripravljen pogovarjati. 

 

Ad 5) 

Dominik L. pove, da so nujna vzdrževalna dela na obeh vežicah pri pokopališči sv. Lucija. 

Potrebno je očistiti in pobeliti staro in novo vežico. Dela prevzame Franko Ž. 

Ad 6) 

Dominik L. pove, da je s strani predstavnikov Rusije prišla ideja o izdelavi spomenika v 

spomin ruskim in vojnim ujetnikom, ki so gradili objekte za potrebe bolnice na Polanah v 

Oseku KTD Osek je že potrdilo sodelovanje pri izvedbi. Osnutek spomenika je potrebno 

poslati v Rusijo v letošnjem letu, da potrdijo financiranje.  

Predlagamo napis v ruskem in slovenskem jeziku ter seznam umrlih. 

Sklenemo, da Simon Kerševan naredi osnutek projekta, mi pa ga pošljemo Rusom v 

potrditev.  

 

 

 

 



Ad 7) 

Dominik L. pove, da je cena izdelave (kamnite zložbe) pri bodočem travnatem igrišču pri 

Domu krajanov v Oseku 4.500 eur z DDV. Investitor je K.S Osek -Vitovlje, izvajalec 

Silvester Kobal s.p. 

Boris Lozar, Osek 49 e, zahteva tudi postavitev protihrupne ograje, kot je zapisano z 

MONG pri podpisu soglasja za izgradnjo doma. 

 

Ad 8) 

Danila Šepetavec je poslala zahtevo za ponovno postavitev mejnikov med domom 

krajanov in njeno parcelo. Pri gradbenih delih za dom krajanov Osek-Vitovlje je prišlo do 

prekritja mejnikov. Gospa zahteva da občina NG na lastne stroške postavi mejnike.  

Fani Pahor iz Oseka š.t 20 je poklicala zaradi podora kamenja (delno se je porušil suhi 

zid na javno površino ), Poveljnik civilne zaščite MONG Andrej Biaggio si je ogledal teren, 

ga fotografiral. Biaggio ni dal zagotovila, da bo sanacija možna v letošnjem letu,je pa 

zadeva nevarna za krajane in jo je potrbno sanirati. 

 

 

Ad 9) 

- Marko K. spodbudi k rešitvi oziroma k premiku situacije za njegovo hišo, Vitovlje 20 a. 

- Krajevna skupnost predlaga, da občina izda odlok - kjer so postavljene mrliške vežice se 

jih za pogreb tudi uporablja. Problem je pri pokopališču v Vitovljah ker se  nove mrliške 

vežice praktično ne uporablja in se pogrebe izvaja  izključno v cerkvi. 

- Anton P. predlaga, da se vpraša, kaj se dogaja z razširitvijo pokopališča pri sv. Luciji. 

Pooblastimo Antona P., da prevzame zadevo.  

- Dominik L. je poveljniku civilne zaščite MONG Angreju Biaggiu omenil požarno cesto za 

staro šolo v Oseku (pri Kunkčevih), ki bo služila samo za požarno pot Pripravimo dopis da 

bo cesta služila samo za požarno pot. 

- Glede prijavljenim napak pri gradnji doma krajanov Osek-Vitovlje želimo unovčiti bančno 

garancijo za odpravo teh napak. Javljeno je bilo MONG, odgovora še nismo prejeli. 

- Anton P.  in Dominik L. sta bla na dogovorjenem obisku pri županu. Župana ni bilo, bili so 

Rosič, Mozetič in Fabjan. Govorili so o nedokončanih delih v Krajevni skupnosti Osek - 

Vitovlje.  

Obisk je bil zelo neučinkovit, neprimerno postopanje s strani župana ker ni prisluhnil 

problemom  in ni bil prisoten na sestanku .  

 

 



- Franko Ž. opozori, da je bil že 3 leta nazaj sprejet projekt za kanalizacijo od Vitovelj do 

Šempetra. Še sedaj nič ni premaknilo.   

- Dominik pove, da letos pripada čiščenje greznic. Obvestimo občino, da imamo pritožbe s 

strani ljudi, ki plačujejo čiščenje greznic, izvede se pa ne.  

- Franko Ž. je pri vežici popravil ključavnico, zamenjal žarnico, opozori na uničene daljince 

od klime. 

- Dobili smo donacijo od planinskega društva v višini 50 eur za izposojo ozvočenja.  

- Franko Ž. opozori na jaške od kanalizacije in vode, ki so cca 10 cm v asfaltu – pot od 

trajnic proti vasi Vitovlje. 

- Franko pove da so na sestanku v Šempasu obravnavali prošnjo za ureditev vodovoda za 

eno hišo v Šempasu, ki spada v kataster Vitovlje. Odločimo, da predlagamo in vztrajamo 

pri ureditvi vodovoda za vseh 5 hiš, ki še nimajo vodovoda. Dominik L. in Barbara bosta 

reševala zadevo naprej.  

- Aleš K. opozori, da je hidrant v Dolenjah še vedno zasut. 

- Aleš K. opozori na prekopano cesto pri Osek 100, potrebno je preveriti, kdo bo popravil. 

- Tanja opozori na še vedno neurejeno cesto na ovčjem placu. 

- Projekt gradnje naselja v Oseku se je zaustavil in še vedno stoji. 

- Anton P. bo pritiskal na MONG glede vseh dopisov ki so bili poslani glede slabe asfaltacije 

po sanaciji vodovoda na vitovski krožni poti. 

- Dobili smo več prijav, da se živina sprehaja nekontrolirano in ogroža pohodnike na relaciji 

Vitovlje – Skozno, Šmihel. Prejeli smo tudi opozorilo za zaprto javno makadamsko pot 

Vitovlje- Šempas.  

 

 

 

Zapisala:  Helena Winkler                            Predsednik KS Osek-Vitovlje 

             Dominik Ličen 

 

                                                                                                                                               

 

 


